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Protokół nr 10/2025                                                                                                                             

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 20 lutego 2025 r. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola odbyło się w sali nr 312 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.06 do godz. 17.16.          

Posiedzeniu  przewodniczył przewodniczący Komisji radny Jacek Kasprzyk. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji (radni: 

Jacek Kasprzyk, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz Nawarecki, Anna 

Tabisz i Małgorzata Wilkos). Po dotarciu radnej Justyny Kowol w posiedzeniu łącznie udział 

brało 8 członków Komisji. 

Listę obecności członków Komisji oraz obecnych osób załącza się do protokołu.    

                             

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 9/2025 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 23 stycznia 2025 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 232). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk 

nr 233). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania dotacji 

szkołom i placówkom oświatowym niepublicznym i publicznym prowadzonym przez osoby 

prawne niebędące jednostką samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne, a także rozliczania 

dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk 

nr 234). 

5. Temat z planu pracy Komisji: Środki budżetowe przekazywane klubowi Odra Opole S.A. 

w latach 2022-2024 wraz z przedstawieniem planów finansowych i wyników finansowych 

w tych latach. 

6. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia:  

              Protokół nr  9/2025 Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

23 stycznia 2025 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 7 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Sławomir Batko, Dariusz Chwist, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki, Anna Tabisz i Małgorzata Wilkos.  
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Do punktu 2. porządku posiedzenia:  

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 232) zreferował Marcin Baraniewicz naczelnik Wydziału 

Budżetu. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 232) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 6 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki i Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach 

wstrzymujących się (radni Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

       

Do punktu 3. porządku posiedzenia:  

 Projekt uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 233) 

omówiła Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska. Na pytania radnej Anny 

Łegowik odpowiedzi udzielała dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu Teresa Sobel – 

Wiej. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie korekty budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 233) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 6 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna 

Łęgowik, Dariusz Nawarecki i Anna Tabisz), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach 

wstrzymujących się (radni Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko). 

 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:  

         Naczelnik Wydziału Finansowania Oświaty Joanna Zaborska zreferowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania dotacji szkołom i placówkom 
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oświatowym niepublicznym i publicznym prowadzonym przez osoby prawne niebędące 

jednostką samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne, a także rozliczania dotacji oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk nr 234). 

W punkcie pytania nikt nie zabrał głosu, nie było także dyskusji. 

Opinia 

Komisji Budżetowej Rady Miasta Opola 

z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania dotacji szkołom 

i placówkom oświatowym niepublicznym i publicznym prowadzonym przez osoby 

prawne niebędące jednostką samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne, a także 

rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania (druk nr 234) 

Komisja Budżetowa wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 8 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Jacek Kasprzyk, Justyna Kowol, Dariusz Chwist, Anna Łęgowik, Dariusz 

Nawarecki, Anna Tabisz, Małgorzata Wilkos i Sławomir Batko. 

 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia:  

Temat z planu pracy Komisji: Środki budżetowe przekazywane klubowi Odra Opole S.A. 

w latach 2022-2024 wraz z przedstawieniem planów finansowych i wyników finansowych 

w tych latach przedstawił Marcin Sagan naczelnik Wydziału Sportu. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni: Sławomir Batko, Justyna 

Kowol, Dariusz Nawarecki, Dariusz Chwist i Małgorzata Wilkos, a także Marcin Sagan 

naczelnik Wydziału Sportu, Tomasz Lisiński prezes zarządu OKS Odra Opole S.A. oraz Ilza 

Gatner wiceprezes zarządu OKS Odra Opole. 

 

 

Do punktu 6. porządku posiedzenia:  

W punkcie sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.    

 

 

      Przewodniczący Komisji Budżetowej  

                  Radny Jacek Kasprzyk 

 


